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برنده بازی امشب 
قهرمان جام حذفی می شود

اگر ادعا کنیم که تمام اتفاقات در باشـــگاه پرســـپولیس به دلیل 

پرونده های شـــکایت برانکو و دستیارانش به فیفا به حالت تعلیق 

درآمده اصلا موضوعی نیســـت که در مورد آن غلو کرده باشـــیم. 

درواقع تمام کارمندان باشگاه به نوعی درگیر این پرونده شده اند و 

اگر امروز از هرکدام از مدیران و معاونان باشگاه سوالی درخصوص 

فعالیت های درحال انجام ســـوال شـــود قطعا پاسخ آن به بعد از 

روشن شدن پرونده کروات های اسبق این باشگاه موکول می شود. 

البتـــه موضوعی که در این بین عجیب تـــوی ذوق می زند به هم 

ریختگی و هرج و مرجی است که در اداره این پرونده ها ایجاد شده و 

نشان می دهد که عدم داشتن سابقه مدیریتی در ورزش و همچنین 

ناشناخته بودن مشکلات این چنینی برای آنها باعث شده که آنها 

نتوانند به درســـتی روند این پرونده ها را پیش ببرند و حالا ممکن 

است به دلیل همین بی تجربگی، پرسپولیس با حکمی سنگین و 

تاریخی از سوی فیفا مواجه شود.  این مدیران که پیش تر از اینها دم از 

پرداخت به موقع مبلغ اعلام شده از سوی فیفا می زدند، بعد از ناتوانی 

در تسویه حساب با طلبکاران خارجی در زمان مقرر مدعی شدند 

که محرومیتی پرسپولیس را تهدید نمی کند، اما چند روز نگذشته 

بود که رسول پناه ادعا کرد نمی تواند در این خصوص هم تضمینی 

بدهد تا نگرانی بزرگ در بین هواداران سرخ ایجاد شود. حالا به نظر 

کار از این حرف ها گذشته و دیگر هر اقدامی هم نمی تواند مقابل 

آرای کمیته انضباطی فیفا قرار بگیرد، آرایی که می تواند قهرمان 4 

ساله ایران را نقره داغ کند. 

 درخواستی که دیر ارسال شد

پرسپولیسی ها در نامه ای به فیفا درخواست دادند که بدهی دو مربی 

اسبق این تیم یعنی ایگور پانادیچ و زلاتکو ایوانکوویچ از مطالبات این 

تیم در فیفا پرداخت شود و البته نکته جالب اینجاست که پیش از 

موافقت کمیته مالی با این درخواست، مدیران پرسپولیس کار را تمام 

شده قلمداد کردند و تلاشی برای بستن این پرونده ها انجام ندادند. 

در این خصوص یکـــی از افراد نزدیک به برانکو به »فرهیختگان« 

گفـــت: »اگر قرار بود این پول ها را فیفا بپردازد باید از یک ماه قبل 

درخواست خود را به فیفا ارائه می کردند، نه اینکه یک هفته مانده 

به زمان اجرای حکم تازه به فکر این بیفتند که درخواست خود را ارائه 

کنند. همان طور که فیفا در نامه ای به باشگاه تاکید کرده که این کار 

ممکن است پروسه زمانی خاصی را طی کند، مدیران پرسپولیس 

باید می دانستند که درخواست خود را حداقل یک ماه قبل از تاریخ 

سررسید حکم به فیفا ارسال کنند.«

حالا شنیده می شود که با توجه به پاسخ مثبت کمیته مالی فیفا 

بـــرای پرداخت مطالبات ایگور و زلاتکو بعد از موعد مقرر، کمیته 

انضباطی زیربار نمی رود و احتمالا در حکم جدیدش مطالبات این 

دو دستیار برانکو را هم در نظر می گیرد که می تواند جرایم پرسپولیس 

را سنگین تر هم بکند. البته سرپرست باشگاه پرسپولیس بر این باور 

است که چون امور مالی فیفا درخواست شان را پذیرفته تهدیدی 

متوجه سرخ ها نمی شود.  بد نیست بدانید این مربیان در گفت وگو 

با دوستان نزدیک شان در ایران از شنیدن این موضوع تعجب کرده 

و اعلام کردند اگر مدیران پرسپولیس راست می گویند نامه ای که 

فیفا به آنها ارسال کرده را رسانه ای کنند. 

 بدهی 1000 یورویی، پرونده مارکو را نبست!

پرسپولیسی ها پیش از اینکه زمان پرداخت سر برسد درنظر داشتند 

که پول زلاتکو و پانادیچ را از طریق درآمدهایشان در فیفا بپردازند 

و پرونده مارکو و برانکو نیر با پرداختی های باشگاه مختومه شود. 

هرچند پرداخت بدهی دو دستیار برانکو از فیفا در زمان مقرر انجام 

نشد و بدهی برانکو هم به دلیل مبلغ بالایی که داشت، به حساب 

این مربی واریز نشـــد، اما در بین تمام این پرونده ها اتفاقی که در 

پرونده مارکو، مربی بدنســـاز اسبق سرخ ها رخ داد بسیار عجیب 

و غیرقابل توصیف است.  پرسپولیسی ها بابت قرارداد و همچنین 

آپشن های قرارداد این مربی بدنساز باید 115 هزار یورو پرداخت 

می کردند و البته با توجه به حکم فیفا 5 درصد جریمه دیرکرد نیز 

به این مبلغ تعلق می گرفت که با یک حساب سرانگشتی می توان 

متوجه شد که سرخ ها در کل 121 هزار دلار به مارکو بدهی دارند، 

اما موضوع وقتی جالب می شـــود که بدانید مدیران پرسپولیس 

تمام پولی که باید به حساب این مربی واریز می کردند را پرداخت 

کرده اند و تنها هزار یورو از این مبلغ باقی مانده که به حساب این 

بدنساز واریز نشده است. 

حالا با توجه به همین مبلغ اندکی که به حساب مارکو واریز نشده، 

پرونده این مربی هم در فیفا مختومه نشده است و شاید این موضوع 

را بتوان یکی از دلایل مستند در ناتوانی مدیران در اداره پرونده های 

فیفا دانست. جایی که پرسپولیس می توانست با پرداخت هزار یورو 

حداقل از شر یک پرونده خلاص شود اما با بی تجربگی، این اتفاق 

رخ نداد.  جالب است بدانید در صورت اعلام وکیل این مربیان به 

فیفا حتی اگر یک یورو از مبلغ پرداخت نشده باشد برای فیفا همان 

معنایی را دارد که تمام پول پرداخت نشده است. 

 ایگور و زلاتکو چقدر گرفته اند؟

درخصوص پرونده زلاتکو و ایگور پرسپولیسی ها تمام درآمدشان 

در فیفا را برای بستن این دو پرونده اختصاص دادند اما بازهم با آن 

نتوانستند این دو پرونده را مختومه کنند. 

سرخ ها برای اینکه بتوانند با درآمدشان در فیفا بدهی دو مربی خود 

را بپردازند، باید حدود 20 هزار دلار دیگر نیز تهیه می کردند تا بتوانند 

تمام بدهی این کمک مربی های اسبق خود را پرداخت کنند. 

ظاهرا پرسپولیســـی ها این مبلغ را تهیه کرده و به حساب این دو 

مربی ریخته اند، اما با توجه به عدم واریز مابقی مبلغ از سوی فیفا 

به حساب ایوانکوویچ و پانادیچ، این پرونده ها همچنان مفتوح است 

و می تواند برای سرخ ها دردسرآفرین شود. 

 فاصله 10 روزه با محرومیت و جریمه!

بعد از اینکه سرخ ها نتوانستند تا شانزدهم مردادماه بدهی های 

خـــود به مربیان کـــروات را بپردازند و چک هایی که به تاریخ روز از 

سوی باشگاه پرسپولیس در اختیار وکیل برانکو قرار گرفته بود به 

حساب نشست، وکیل این مربیان در نامه ای به فیفا اعلام کرد که 

چه مبالغی به حساب موکلانش واریز شده است.  حالا با توجه به 

اعلام وکیل کروات ها به فیفا باید منتظر این باشیم که این پرونده 

به مرحله صدور حکم برسد و ظاهرا فیفا هم در نامه ای به باشگاه 

پرسپولیس این موضوع را متذکر شده که به دلیل عمل نکردن به 

تعهدات مالی در زمان مقرر از ســـوی فیفا، این پرونده به یکی از 

اعضای کمیته انضباطی ســـپرده شده است.  براساس شنیده ها 

با توجه به شـــفافیت این پرونده ها به احتمال فراوان رای کمیته 

انضباطی ظرف مدت یک هفته تا 10 روز آینده صادر می شود که 

ممکن است جرایم و محرومیت های سنگینی را برای سرخ ها در 

پی داشته باشد. 

تاریخچهتقابلهایاستقلالوسپاهاندرجامحذفی

متخصص جام حذفی
معمولا بازنده مقابل زردها!

فهرست500نفرهورلدساکرازاثرگذارترینبازیکنانفوتبالمنتشرشد

آزمون، طارمی و علیپور 
میان مهم ترین های دنیا

سراج:بیانگیزگیباعثباختپرسپولیسشد

استفاده از جوان ها به ضرر من 
و به سود صنعت نفت است

گزارش »فرهیختگان« از پرونده هایی که بسته نشدند و بوی دردسر می دهند

ومیت یمه و محر وزه پرسپولیس با جر فاصله 10 ر
بدهی 1000یورویی، پرونده مارکو را نبست!

آرش محمدی
  روزنامه نگار

  گفت وگو

تیـــمصنعتنفتآبادانبعدازجداییبحثبرانگیزدراگان

اسکوچیچنهپولیبرایبهخدمتگرفتنمربیداشتونه

بهدلیلبستهبودنپنجرهنقلوانتقالاتامکانجذبمربی

جدیدداشـــت.ازاینروتیمرابهبهنامســـراجدستیاراول

اسکوچیچسپردند.بااینحالاینمربیحکمسرمربیگری

نگرفتوبههمیندلیلقراردادتازهایبااوبستهنشدوپولی

اضافهترازآنچهقبلاقراردادبســـتهبودطلبنکرد.عنوان

شـــفاهیوجدیدســـراجخیلیزودبابحرانکروناهمراهو

تعطیلاتطولانیمسابقاتلیگبرتربهضرراینمربیتمام

شد.بااینحالویپاپسنکشیدودرگرماوشرجیآبادان

تیمشرابرایآغازمجددمسابقاتلیگبرترآمادهکرد.روزهای

خوبامابرایسراجدوامچندانینداشت.نقدهایمکرربه

عملکرداینمربی،ازدسترفتنسهمیهلیگقهرمانانآسیا

وبرخیقضاوتهافشارهایعصبیرابهاینمربیواردکرد

واوراهیبیمارستانشد.بااینحالاینجنوبیمتعصبپا

پسنکشیدودوبارهکنارتیمشبرگشتچراکهمیخواهد

لیگرابااینتیمبهپایانبرساند.گفتوگوی»فرهیختگان«

بابهنامسراجرادرادامهمیخوانید.

چهشـــدکارتانبهبیمارستانکشـــید.فشارعصبیبودیا

بیماریداشتید؟

هیچ بیماری نداشتم ولی بعد از بازی ناگهان حالم بد شد و راهی 

بیمارستان شدم. در اصل از داوری ناراحت بودم و موارد بسیاری 

در جریان بازی رخ داد که باعث شد کنترل خود را از دست داده و 

در رختکن با مشکل رو به رو شوم. یکی دو روزی بیمارستان بودم و 

بعد از کمی استراحت دوباره به تمرینات برگشتم. در این هفته زیاد 

کنار تیم صنعت نفت نبودم ولی همکارانم اجازه ندادند وقفه ای در 

کارمان به وجود بیاید.

برایبازیباتیمپیکانآمادهاید؟

بله، حساسیت پایین جدول باعث شد این بازی برایمان مهم باشد. 

از طرفی نمی خواهیم امتیاز از دست دهیم. چرا که می خواهیم 

جایگاه صنعت نفت در رده هفتم را حفظ کرده و یا حداقل یک پله 

صعود کنیم. از این رو از نظر روحی درگیر این بازی هستیم. بازی 

حساسی است و فقط به دنبال سه امتیاز هستیم.

تیمتـــانباافتروبهروشـــدهودراینهفتههـــاطعمبردرا

نچشیدید!

بدشانسی گریبان تیم ما را گرفته و امتیازات زیادی را از دست دادیم. 

تقریبا می توان گفت سهمیه لیگ قهرمانان آسیا از دست مان رفته 

است. امیدوارم با پیروزی مقابل تیم پیکان از این شرایط خارج شده 

و طلسم نبردن های هفته های اخیر بشکند. تیم ما از نظر روحی به 

برنده شدن نیاز دارد و با توجه به بازیکنان جوانی که داریم امیدوارم 

بتوانیم از این شرایط خارج شویم.

درصنعتنفتماندنیهستید؟

هیچ صحبتی در مورد ماندن و یا رفتن من نشـــده است. قرارداد 

جدیدی هم امضا نشد. شبانه روز برای این تیم وقت گذاشتم و اصلا 

پشیمان نیستم چراکه به خاطر قرارداد جدید و یا پول، مسئولیت 

تیم را برعهده نگرفتم بلکه به خاطر شهرم قبول کردم.

بازیدادنبهجوانهاباعثشـــددربرخیبازیهاامتیازاز

دستدهید؟

من به فکر آینده باشـــگاه هستم. چه باشم و چه نباشم بازیکنان 

سرمایه های باشگاه هستند. به جوان ها میدان دادم تا صنعت نفت 

مجبور نباشد سال بعد با توجه به مشکلات مالی که دارد از این تیم 

و آن تیم بازیکن بخواهد و دغدغه بازیکن داشته باشد. اگر مربی 

دیگری جای من بیاید می تواند از این سرمایه ها استفاده کند. شاید 

استفاده از جوان ها به ضرر خودم تمام شود ولی باشگاه سود زیادی 

از این بازیکنان جوان که کم کم با تجربه هم شده اند می برد و سال 

بعد با هر مربی می تواند از این بازیکنان به نحو احسن استفاده کند.

باتوجهبهفشارعصبیومشکلاتمالیباشگاهدوستدارید

دراینتیمبمانید؟

ما کارمان همین است. قطعا به دنبال مربیگری هستم و چه تیمی 

بهتر از صنعت نفت که دوستش هم دارم. ولی این طور نیست که 

بخواهم تحت هر شرایطی بمانم و یا خودم را قالب کنم. به هر حال 

شاید نتایج در تصمیم مدیران بالادست تاثیرگذار باشد. ما واقعا 

با توجه به شـــرایط موجود کار را خوب پیش بردیم و کوچک ترین 

کم کاری ای نکردیم. 

اسکوچیچباهمینبازیکناننتایجخوبیگرفت.شماچرابه

اندازهاوموفقنبودید؟

خیلی ها می گویند کـــه همان بازیکنان نیم فصل اول در اختیار 

کادرفنی من بوده است و از این نتایج گله می کنند ولی باید شرایط 

ماه های اخیر را درنظر گرفت. وقتی لیگ یک سال و چند ماه طول 

می کشد این بازیکنان دیگر همان بازیکنان سرحال نیم فصل اول 

نخواهند بود. از نظر روحی و بدنی افت می کنند و تحت تاثیر قرار 

می گیرند. تنها تیمی بودیم که در نیم فصل نه اردو رفتیم و نه بازیکن 

درست وحسابی جذب کردیم. در شرایطی که دیگر تیم های جنوبی 

در تهران و شـــهرهای شـــمالی اردوی آماده سازی خود را سپری 

می کردند ما در گرمای 50 درجه آبادان تمرین می کردیم. از این 

رو در جریان مســـابقات فرق تیم ها مشخص شد و بدن بازیکنان 

من تحلیل رفت.

ازبیانگیزگیبازیکنانتانگلهداشـــتیدوهمینموضوع

باعثناراحتیبرخیبازیکنانشدهبود.

شک نکنید اگر ما می توانستیم بازیکن جذب کنیم قوت قلبی برای 

بازیکنان مان بود. وقتی می دیدند تیم تقویت شده شرایط روحی 

بهتری پیدا می کردند و با انگیزه تر ادامه می دادند و بی انگیزگی در 

تیم ما کشته می شد. بازیکنان من همه تلاش خود را می کنند ولی 

وقتی لیگی یک سال و اندی به درازا می کشد، بازیکن جدید جذب 

نمی شود، بدنسازی به دلیل گرمی هوا به خوبی انجام نمی شود و 

بسیاری موارد دیگر درنتیجه انگیزه برای ادامه مسابقات در بین شان 

از بین می رود. انگیزه خیلی مهم است. به بازی اخیر تیم پرسپولیس 

نگاه کنید. این تیم در طول یک فصل با انگیزه بازی کرد و قهرمان 

شد ولی در بازی اخیر در ورزشگاه آزادی مقابل ذوب آهن شکست 

خورد. اگر این پرسپولیس به برد نیاز داشت و هنوز قهرمان نشده 

بود قطعا شکســـت نمی خورد. پس انگیزه بسیار مهم است. من 

سعی کردم به تیمم انگیزه تزریق کنم ولی متاسفانه بازیکنانم با 

وجود ارائه بازی خوب نتوانستند برنده شوند. به گواه آمار در اغلب 

بازی ها توپ و میدان در اختیار بازیکنان تیم ما است و بهتر از رقبا 

کار کردیم ولی نتایج مورد پسند نبود و همین باعث شده است زیر 

سوال برویم. من از بازیکنانم هرگز ناراضی نبودم و می دانم در این 

بازی ها همه تلاش خود را کردند تا بهترین نتایج را کسب کنیم.

بازیهایحساســـیدرپیشداریدکـــهدروضعیتجدل

ردهبندیبسیارموثراست.

کاری نداریم چه تیمی می خواهد سقوط کند و یا قهرمان شود ما 

اول از هر چیز به خاطر شرایط تیم خودمان و بعد به خاطر شخصیت 

خودمان می جنگیم و به دنبال بهترین نتیجه هستیم. با این حال 

فوتبال قابل پیش بینی نیست و هراتفاقی در آن رخ می دهد.

سراجدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:بیانگیزگیباعثباختپرسپولیسشد

استفاده از جوان ها به ضرر من و به سود صنعت نفت است
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